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Slovo starostky 

Vážení občané,  
máme tady konec dubna a já si nejsem jistá, zda jsme již léto letos měli, nebo ho máme teď, nebo ještě 

přijde zima, nebo jak to vlastně je       . Je to docela matoucí. Ale pevně věřím, že si příroda nějak poradí. 
Máme za sebou úklid obce, který byl jako každý rok velice úspěšný. Před sebou máme velkou akci – 
účast na soutěži Vesnice roku 2024. Přihláška je podána a teď již budeme čekat na přidělení datumu a 
času, kdy se dostaví hodnotící komise. Budeme mít 120 minut na to, ukázat jim, co všechno v obci 
máme, ale především jak dokážeme jako obec, jako občané, jako spolky, jako firmy, spolu spolupracovat. 
Již se mi v hlavě něco tvoří, ale musím to ještě dát na papír a dát tomu celkovou formu.  Jsem moc ráda, 

že kohokoliv jsem zatím oslovila, tak projevil nadšení – no, neodmítnul mě       . Už teď vám mohu říci, že 
pokud všem vyjde termín, tak PZKO bude dělat placky, SRPŠ obstará něco tekutého a Pár strun nám 

k tomu zahraje, takže se máte na co těšit       . 

 
Koně  
Vážení majitelé koní, vím, že to nejste jen vy, 
ve Stříteži, ale i v okolních obcích. Chtěla 
bych vás o něco poprosit. Když si pejskaři 
musí po svých psech uklízet exkrementy, 
žádáme toto i po majitelích koní. Není to 
moc příjemné, když se lidé procházejí po 
místních cestách a musejí obcházet místa 
takto znečištěná. Předem vám děkuji za 
součinnost. 
 
Ničení obecního majetku 
Budovy šaten jsou neustále ničeny tím, že 
děti hloubí díry do omítky. Prosím rodiče, 
aby si s dětmi o tomto tématu ničení 
obecního majetku obecně pohovořili. Pokud 
bude někdo přistižen, jak ničí obecní 
majetek, bude přivolána policie a budou 
z toho vyvozeny patřičné důsledky.  
 
Alej VKP 
Jelikož byla dubová alej podél staré I/68 
zařazena do významného krajinného prvku, 
o jakýkoliv zásah do korun stromů musíme 
žádat o závazné stanovisko odbor životního 
prostředí magistrátu města Třince. Reaguji 
tímto na podnět občanů, kterým padají 

větve z těchto stromů do zahrad. Před 
dvěma léty byl při rekonstrukci chodníku 
proveden zdravotní ořez všech potřebných 
stromů – toto nám bylo telefonicky 
odpovězeno z magistrátu. Každopádně jsme 
na Třinec dopis s žádostí o ořez zaslali. Jejich 
odpovědí byla fotka jedné větve, kterou 

můžeme nechat uříznout       . Z fotky je tato 

větev docela těžko identifikovatelná, ale 
budeme se snažit najít odborníka, který tuto 
větev najde a dá nám ji dolů.  
 
Náhradní výsadba ŘSD 
Jak se pomalu dokončují poslední práce na 
dálnici, tak se dokončují i věci, které má na 
starosti ŘSD vzhledem k naší obci. Jeden 
z restů je náhradní výsadba stromů a keřů, 
která byla navržena po skácení stromů při 
výstavbě dálnice. Od katolického hřbitova 
směrem k Černé vede takzvaná Starostovská 
alej, za jejíž zatáčkou bude vysázen remízek z 
třiceti dubů a dvaceti slivoní.  A na cestě od 
kotle směrem na Ropici vysází ŘSD po 10 
kusech javorů, jasanů, kalin a brslenů. Takže 
bude naše obec zase o pár stromů bohatší a 
trochu více zelenější. 
 
 



Psi 
Dostáváme na obec stížnosti, že při 
procházkách s pejsky po obci je pouštíte 
z vodítka a necháváte volně běhat. Mnoho 
občanů se tímto cítí ohroženo a bojí se. 
Prosím tedy majitelé psů, kteří toto činí, 
nechť tak činí na loukách, v lesích či jiných 
odlehlých místech, ale ne na místech 
frekventovaných. Při procházkách centrem 
obce držte psy na vodítku. 
 
Nová fotbalová branka 
I když naše nová fotbalová branka na hřišti 
nemá rozměry typické velké fotbalové 
branky, myslím, že na naše vesnické poměry 
úplně stačí. Je upevněna na vrutech, jak 
z přední strany, tak i ze zadní strany, takže 
jakékoliv převrácení by nemělo hrozit. Je 
zajištěna i proti krádeži. Musím říct, že za ty 
dva měsíce, co ji tady máme, není snad den, 
tedy kromě špatného počasí, kdy by nebyla 
využívána. Jsem ráda, že mládež dokáže na 
chviličku odložit vymoženosti moderní doby 
a začutat si s míčem. 
 
Výměna vodoměrů 
Obec vlastní kousek obecního vodovodu, 
který se táhne od trafa směrem na Vělopolí. 
Jelikož se podmínky provozu zpřísňují, 
rozhodli jsme se vyměnit všem cca 40 
domácnostem jejich staré vodoměry za 
nové, impulzní, s dálkovým odečtem vody. 
Tímto krokem zmodernizujeme vodovodní 
řad a usnadníme jak obyvatelům, tak našim 
děvčatům práci při vyúčtování vodného.   
 
Vyúčtování odpadů 
Vím, že hodně z vás bylo překvapeno, když 
jste dostali předpis plateb za odpady. Ale 
zvýšení částky bylo předem avizováno a 
zdůvodněno. A jen pro vaši informaci: Loni 
jsme za svoz odpadu platili 720Kč na osobu 
za rok a obec na každého obyvatele musela 
ještě doplatit dalších cca 650Kč. Takže důvod 
ke zvýšení poplatku na 960Kč tam opravdu 
byl. Velice pozitivní zprávou je, že se nám 
snižuje podíl směsného odpadu na občana za 

rok, což znamená, že velmi dobře třídíme. 
Předloni to bylo cca 95kg na občana, loni již 
89kg.  
 

 
 
Videozvonek na úřadě 
Určitě jste zaznamenali, že se na obecní úřad 
jen tak jednoduše mimo úřední hodiny 

nedostanete       . Máme totiž nainstalován 
videozvonek. Mimo úřední dny se totiž 
stává, že nás je v kanceláři méně, vyřizují se 
různé schůzky, pochůzky a objížďky, a proto 
jsme z bezpečnostních důvodů nainstalovali 
u vchodu kameru, která nám ukazuje 
příchozího. Doporučuji tedy využívat spíše 
úřední hodiny nebo se předem telefonicky 
domluvit. 
 
Audit 
Hned první týden v březnu proběhl u nás na 
obecním úřadě celkový audit za rok 2023. 
Výsledek je – bez připomínek. Chtěla bych 
tímto poděkovat holkám za celoroční práci a 
hlavně za to, že tuto práci vykonávají 
svědomitě, pečlivě a že jim na obci záleží, jak 
je vidět z výsledku auditu.  

 
Akce 
12.5. Den matek 
15. 6. Radovánky 
20.7. Střítežské léto 
24.8. Letní kino 
 

 Úřední hodiny obecního úřadu 
 
PONDĚLÍ a STŘEDA  
8,00 – 12,00; 12,30 – 16,30 
Ostatní dny dle telefonní konzultace. 



 
  


